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Vraag
1. Er ligt op verzoek van PvdD een memo van  de OD NZKG waarin ze aangeven dat ze 5 a 6 

extra ftes nodig hebben voor goede grondwaterbescherming. Deze memo is er pas gekomen 
nadat RRK onderzoek had gedaan en opgevangen van OD dat er gebrek aan capaciteit zou 
zijn. Daarna hebben wij gevraagd wat ze de OD precies nodig heeft.

 
GS zegt dat deze informatie over capaciteit nieuw voor ze is en die signalen niet eerder te 
hebben gekregen via de officiële route. 

 
a. Hoe kan dat? Hoe kan het dat OD-medewerkers blijkbaar alleen hun mond open durven 

te doen als RRK voor onderzoek langs komt? Durft de OD wel alle behoeftes tijdig te 
communiceren naar GS? 

b. Wat gaat GS doen om dit soort problemen in de communicatie te voorkomen en dus te 
voorkomen dat er te laat wordt aangegeven als een OD meer capaciteit nodig heeft?

 
2. GS geven aan dat ze hiermee aan de slag gaan bij de uitwerking van de verdere afspraken 

met de OD NZKG voor 2022. Wanneer is dit precies, wanneer wordt dit vastgesteld, worden 
we hierbij betrokken en kan dit voor de begroting zodat we weten of we hier extra geld voor 
beschikbaar moeten stellen. 

 
Reactie GS

Zoals ons college heeft aangegeven, verdient de memo van de OD NZKG nog nadere 
bestudering, mede gegeven het feit dat hetgeen in de memo is beschreven breder loopt dan 
de vraag die gesteld is. Rapporten van de Rekenkamer kunnen een signalerende of 
agenderende functie hebben en inzichten over de wijze waarop een taak uitvoering zou 
moeten krijgen kunnen veranderen. We waren al in gesprek met de OD en blijven hierover in 
gesprek en de capaciteitsvraag bespreken we integraal in relatie tot alle andere taken die de 
OD NZKG namens de provincie uitvoert. De stelling dat ‘OD-medewerkers blijkbaar alleen 
hun mond open durven doen als RRK voor onderzoek langs komt’ herkennen wij niet. Wij 
hebben een open, eerlijke en goede relatie met de OD’s gericht op het behalen van onze 
doelstellingen. De directeuren van de OD’s hebben onlangs (7 juni 2021) een technische 
briefing gegeven aan uw commissie. Op alle niveaus kunnen de OD-medewerkers zich dus 
uitspreken. Daarbij zijn wij via de P&C-cyclus continue in gesprek met de OD over de 
uitvoering van taken en eventuele knelpunten.

 
De uitvoeringsovereenkomst die ons college voor 2022 sluit met de OD NZKG en waarin staat 
opgenomen welke taken zij tegen welk bedrag voor ons gaat uitvoeren, komt eind 2021 ter 
besluitvorming in het college van GS. Indien hieruit volgt dat een extra budgetvraag nodig is 
bovenop het bedrag waar meerjarig in de provinciale begroting rekening is gehouden, wordt 
voor dat meerdere de overeenkomst aangegaan onder voorbehoud van goedkeuring door PS 
van de Eerste Begrotingswijzing 2022, waarin de extra budgetvraag zal worden verwerkt. Uw 
Staten besluiten vervolgens over de Eerste Begrotingswijziging 2022.


